
Dear Member or Retiree,

As a member or retiree of CPAA, you have a no-cost $4,000 Accidental Death & Dismemberment 
benefit.  This AD&D benefit and other items listed below are provided jointly through CPAA and 
American Income Life Insurance Company (AIL), a 100% union company serving working families 
just like yours.

AIL currently has over 7,900 CPAA members covered under AD&D policies at no cost. Since 1990, 
more than $980,000 in life, health, and no-cost AD&D benefits has been paid to over 300 CPAA 
members and their families.

All members who return the card will receive an option to increase the coverage an additional 
$10,000 with a cost of $2.00 for the first year.

Please return the enclosed card so you may receive your certificate of coverage and name your 
beneficiary.  If you do not name your beneficiary, the $4,000 would be paid to your estate and may 
be taxable.

You can also receive Child Safe Kits for your children and grandchildren at no cost.  These kits help 
you gather vital data, photos and fingerprints for authorities in the event of an emergency.

In Solidarity,

Daniel Maheux
National Vice President

An AIL representative will call on you to deliver your certificate of coverage, witness your beneficiary designation and 
provide your other no-cost items.  AIL has other supplemental insurance programs, presented in the spirit of “Be 
Union – Buy Union,” available strictly on a voluntary basis.  If you have questions, please call American Income 
Life Insurance Company at 1-800-495-1213 or Chas Robinson, AIL Public Relations, directly at 613-808-6260.

Please return the enclosed card right away or respond online at 
mybenefits.ailife.com and enter access code: sg5s3



Cher membre ou retraité,

En tant que membre ou retraité de l’ACMPA, vous bénéficiez d’une prestation sans frais de 4 000 $ en 
cas de décès ou de mutilation accidentelle. Ces prestations en plus de celles énumérées ci-dessous 
sont fournies en collaboration avec l’ACMPA et la compagnie American Income Life (AIL), une entreprise 
100% syndiquée au service des familles de travailleurs comme la vôtre.

AIL offres des polices d’assurances en cas de décès et mutilation accidentelle sans frais a plus de 7 900 
membres de l’ACMPA. Depuis 1990, plus de 980 000 $ en assurance-vie, santé et prestations de décès 
et mutilation accidentelle ont été versés à plus de 300 membres et leurs familles de l’ACMPA. 

Veuillez retourner la carte ci-incluse pour recevoir votre certificat de couverture et nommer votre 
bénéficiaire. Si aucun bénéficiaire n’est désigné, le montant de 4 000 $ sera versé à votre succession et 
peut être imposable.  

Tous les membres qui retournent la carte auront la possibilité d’ajouter 10 000 $ à leur protection au coût 
de 2 $ pour la première année.

Vous pouvez aussi recevoir sans frais des ensembles « Sécurité pour enfants » pour vos enfants et 
petits-enfants. Ces ensembles vous aident à rassembler les données vitales, les photographies et les 
empreintes digitales de vos enfants, prêts à remettre aux autorités dans l’éventualité d’une urgence.

En toute solidarité,

Daniel Maheux
Vice-président national

Un représentant AIL, communiquera avec vous pour vous remettre votre certificat de couverture et vos prestations 
gratuites, et agir à titre de témoin pour la désignation de votre bénéficiaire. AIL offre également d’autres régimes 
d’assurance sur une base strictement volontaire dans l’esprit de « Soyez Union, Achetez Union ». Si vous avez des 
questions, veuillez communiquer avec American Income Life Insurance, au numéro 1-800-495-1213.

Veuillez faire suivre la carte ci-incluse dans les plus brefs délais ou répondez en ligne à
mybenefits.ailife.com et entrez le code d’accès: sg5s3


